

# v. v. DETO

## verslag vergadering 13 augustus 2002.

aanwezig: Gerrit Abbink, Freek Becker, Jan Bruins, Herman Hulsegge, Corné van het Laar, Jan Rijzer, Gerrit Veldhoff  
Afwezig:--.

- Opening.  
De voorzitter opent de vergadering.
- Mededelingen.  
Op de buitendeur van de kantine is een nieuw slot geplaatst. De sleutels worden door de voorzitter uitgedeeld. Registratie van de uitgereikte- en niet uitgereikte sleutels neemt Corné van het Laar op zich.  
Aan de hand van een huis aan huis reclamekrant van DELTA FM, waarin melding wordt gemaakt van het voornemen om TV beelden uit te gaan zenden, heeft Corné contact opgenomen. A.s. donderdag heeft het DB een gesprek met Markus Elzinga  
Omdat het bestuur ontevreden is met het clubblad en ook internet de nodige problemen ondervindt, zal Herman proberen te komen tot een gecoördineerde aanpak. A.s. donderdag vindt de eerste bespreking plaats.
- Actiepuntenlijst.
  - Nr. 76 afvoeren
  - Nr. 78 Jan Bruins vraagt de VUTploeg
  - Nr. 79 Kan nog even duren i.v.m. andere prioriteiten
  - Nr. 81 Afvoeren
  - Nr. 83 Afvoeren
  - Nr. 84 volgende keer op agenda
  - Nr. 86 afvoeren. Competitie blijft op zaterdag
  - Nr. 87 Bertho Ibbenhorst op do en za. Gerrit Nijhof op di
  - Nr. 89 Freek vraagt gemeente om kopie tekening
- Ingekomen stukken.  
De lijsten met ontvangen post zijn uitgedeeld.
- Jaarvergadering  
De datum wordt bepaald op 7 oktober 2002
- Realisatie kantoor  
Het is een voortdurende bron van ergernis dat het bestuur geen eigen ruimte heeft. Om volstrekt legitieme redenen leggen diverse commissies steeds vaker op donderdagavond een claim op de bestuurskamer. Het bestuur wenst een kantoor te realiseren in de "oude bestuurskamer". Deze zou door een scheidingswandje in 2 gedeelten

kunnen worden opgesplitst. Ook komt tijdens de discussie de wens naar voren de commissiekamer uit te breiden door de gang daar bij aan te trekken. De kast(en) uit de oude bestuurskamer zouden naar de vorige kiosk kunnen zodat daar een ruimte wordt gecreëerd voor kleding etc. Jan Bruins zal e.e.a. met de VUTploeg bespreken.

➤ Open dag

Op 24 augustus wordt de 2<sup>o</sup> open dag gehouden. Jan Rijzer vraagt bestuursleden zoveel mogelijk aanwezig te zijn i.v.m. ontvangst van gasten. Aanvang +/- 11.00 uur. Afgesproken wordt dat na de wedstrijden de spelers in de kantine worden ontvangen en dat daarvoor tafels gereserveerd worden.

➤ Taakverdeling bestuur.

Dit onderwerp is vorig seizoen niet besproken. De voorzitter wil nu graag inventariseren wat ieders wensen zijn.

Jan Rijzer geeft aan graag de organisatie rond het oud papier af te willen stoten. Corné van het Laar biedt aan dit op zich te nemen.

Gerrit Veldhoff geeft aan dat het contact tussen jeugd en senioren op het technische vlak onvoldoende is. Hij wil streven naar gezamenlijke vergaderingen.

Volgende vergadering wordt op dit agendapunt teruggekomen

➤ Rondvraag.

Herman Hulsegge: is er nog een vacature bij A1? Freek legt uit hoe de gang van zaken is geweest en welke acties er tot nu toe zijn ondernomen.

Herman geeft een naam door van een mogelijke kandidaat.

Jan Bruins: moet de gestolen telefoon in de bestuurskamer vervangen worden? Ja. Vervolgens komt aan de orde of er een nieuwe (2<sup>o</sup> hands) computer in de bestuurskamer kan komen i.v.m. presentaties, internet, email etc. Afgesproken wordt dat Guus Tjihof contact op zal nemen met Lesscher.

Zijn de prijzen in de kantine aangepast. Ja doordat de brouwerij de prijs heeft verhoogd, is onze inkoop duurder. Om het brutowinstpercentage in stand te houden moeten de prijzen dus wel aangepast worden.

Corné van het Laar: is het mogelijk dat kleedkamer 10 opgeruimd wordt?

Jan Bruins heeft geen sleutel (meer) en verwijst naar Harry van de Belt.

De trainer van het 1<sup>o</sup> klaagt over de doelen op het trainingsveld. Gerrit Veldhoff en Jan Bruins zullen dit bekijken

Nu het jeugdbestuur akkoord is met de overeenkomst met Heracles zal hij proberen de clinic in de herfstvakantie te krijgen. Morgen gaat hij samen met Gerrit Abbink naar Heracles.

Gerrit Veldhoff: is er al een vlagger voor het 2<sup>o</sup> elftal? Volgens Freek Becker is Bert Maneschijn gevraagd.

Gerrit Abbink: zijn er voldoende schrijvers voor wedstrijdverslagen voor de krant? Antwoord op de bespreking van a.s. donderdag (ziemedelingen) zal dit meegenomen worden.

➤ Sluiting